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PROTOKOLL STYREMØTE 9 – 2022/23 
 

Tid:   25.januar 2023 kl. 19:00 – 21:20 

Sted:  Microsoft Teams 

Til stede: Anita Sønsteby, Arne Rødby, Erik Skaug, Pål Sem og Knut Helge Aalien 

Fravær: Ronald Haug og Mari Ann Skålien 

Fra adm: Hege Rokseth 

Saknr Styreperiode Sak Ansvarlig 

S1-9 2022 – 2023 Godkjenning av innkalling og protokoll BT7 og BT8 Styreleder 

S2-9 2022 – 2023 Møte landbruksdepartementet Styreleder 

S3-9 2022 – 2023 Orientering fra selskapene Styreleder 

S4-9 2022 – 2023 DU-søknader Styreleder 

S5-9 2022 – 2023 Økonomi 2022 Forbundssekretær 

S6-9 2022 – 2023 Oppstart budsjett (UTSETTES) Forbundssekretær 

S7-9 2022 – 2023 Status årsberetning Forbundssekretær 

S8-9 2022 – 2023 Oppfølging av oppgavene fra Høstkonferansen 
(UTSETTES) 

Styreleder 

  Eventuelt  

 

Styreleder ønsket velkommen. Det ble meldt inn en sak til eventuelt. 

SAKER: 

S1-9 2022 – 2023 Godkjenne innkalling.  

 VEDTAK: Styret godkjente innkallingen og valgte å utsette godkjenning av protokollene 

S2-9 2022 – 2023 Møte med landbruksdepartementet.  

Informasjon knyttet til forestående møte med Landbruksdeparetementet der Anita Sønsteby 
og Elisabeth Bremeyer Carlsen stiller på vegne av Det Norske Travselskap.  

VEDTAK: Styret tok saken til orientering 
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S3-9 2022 – 2023 Orientering fra selskapene. 

- Tilskuddsordningen. Sendt til samtlige medlemmer i DNT-styret (med kopi til Sven 
Morten Buer). Tas opp i styremøte 3.2.  
Styreleder forklarte bakgrunnen for henvendelsen til styret, og at hun ønsker å sende en 
sak i TGN. Styret diskuterte saken. Det kom fram at det var viktig at man tenker 
felleskapet og travet generelt - samtidig som at baner ikke får nedtrekk i tilskudd fordi 
man har andre inntekter.  

- Eiendom (BTE)/Holding. Det er – som nevnt tidligere, snakk om en fusjon mellom 
Mæle/Tvedt og BTE. Det vil gjøre oss bedre rustet til å selge banen fordi vi da fremstår 
som en selger.  

- Diskusjon rundt årsmøtene. 
 

VEDTAK: Styret tok saken til etterretning og styreleder følger opp saken mot DNT-styret 

S4-9 2022 – 2023 DU-søknader 

Styret gikk gjennom den ene søknaden som har kommet inn fra Kongsberg.  

VEDTAK: Styret stiller seg positive til søknaden, men Kongsberg må fylle inn finansieringsplan 
før den kan sendes inn til DU-utvalget i DNT 

S5-9 2022 – 2023 Økonomi 2022 

Forbundssekretær gikk gjennom det foreløpige resultatet. 

VEDTAK: Styret tok saken til etterretning 

S6-9 2022 – 2023 Oppstart budsjett – UTSETTES PGA TALL FRA DNT IKKE KLART 

S7-9 2022 – 2023 Status årsberetning 

Forbundssekretær gikk gjennom status.  

VEDTAK: Styret tok saken til etterretning 

S8-9 2022 – 2023 Oppfølging av oppgavene fra Høstkonferansen – UTSETTES 
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EVENTUELT 

- Valg 2023 DNT. Styret gikk gjennom listen fra valgkomiteen, og ble enige om å jobbe mer 
med listen frem til fristen den 1.2 

 

Foreløpig protokoll sendt til gjennomgang/godkjenning: 25.januar 2023 

Frist for innspill/endringer: 29.januar 2023 

Protokollen anses som godkjent dersom det ikke kommer innspill/endringer innenfor fristen. 

 

 

 

Anita Sønsteby       Arne Rødby  Erik Skaug 

 

 

 Pål Sem    Knut Helge Aalien 


